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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:1118 Norrbotniabanan

I förra veckan presenterade infrastrukturminister Anna Johansson direktiv till 
åtgärdsplanering, nästa steg i regeringens infrastrukturplanering. 
Norrbotniabanan omnämndes över huvud taget inte som ett prioriterat 
infrastrukturprojekt. 

Under valrörelsen lovade Socialdemokraterna att påbörja bygget av 
Norrbotniabanan. Det råder stor osäkerhet om vad detta vallöfte innebär. 
Handlar det om den nio kilometer korta sträckan till Dåvamyran fram till 2029? 
Det är inte mycket till Norrbotniabana i min mening. 

Jag vill med denna fråga skapa klarhet i regeringens ambitionsnivå när det 
gäller infrastrukturen i norra Sverige. Med anledning av detta vill jag fråga 
statsrådet Anna Johansson: 

 

Vad har statsrådet för planeringshorisont och ambitionsnivå när det gäller 
byggandet av Norrbotniabanan?

………………………………………

Helena Lindahl (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-28
Besvaras senast
2017-04-05 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


